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WIJKPLATFORM  VELSEN-NOORD 

 
 

  
Secretariaat: 
Hester Zonneveld 
T. 0251-225937 
E. Wijkplatform.velsen.noord@gmail.com 
 
 
 

 
Notulen vergadering  
 
Datum: 7 oktober 2015  
 
1. Opening  
De voorzitter, Leo Aardenburg, opent de vergadering om 20.00 uur.  
Vanaf nu zullen de vergaderingen van het wijkplatform op de nieuwe locatie bij De Stek 
(Heirweg 2) plaatsvinden. De voorzitter zal bij de beheerder navragen of het mogelijk is de 
vergadering in het vervolg om 19.30 uur te laten starten. Actie: voorzitter 
 
De aanwezigen besluiten dat de eindejaarsbijeenkomst zal plaatsvinden op vrijdag 11 december 
a.s. Precieze locatie en aanvangstijd zullen tijdig worden gecommuniceerd. 
 
2. Vaststelling van de agenda 
De aanwezigen stellen de agenda ongewijzigd vast. 
 
3. Notulen vorige vergadering 2 september 2015 
De aanwezigen keuren de notulen ongewijzigd goed. 
 
4. Actiepuntenlijst 
Onlangs heeft de politie een oefening uitgevoerd in één van de voormalige schoolgebouwen. Dit 
was niet kenbaar gemaakt of gecommuniceerd met de omgeving, waardoor helaas onrust is 
ontstaan. De betrokken personen betreuren dit zeer. 
 
Zie verder de actiepunten lijst. 
 
5a Post uit 
 Geen andere post uit dan vermeld op de agenda. 
 
5b Post in 
 Geen andere post uit dan vermeld op de agenda. 
 
6. Verkeersveiligheid 
De aanwezigen hebben geen onderwerpen te bespreken. 
 
7. AED 
Jimme Pot meldt, dat de gemeente op 15 oktober a.s. een informatiebijeenkomst organiseert: 
“Hartveilig wonen”. De gemeente Velsen wil acute hulp bij een hartstilstand verbeteren. 
Vrijwilligers en AED houders die zijn aangesloten op het landelijke sms/app netwerk “Hartveilig 
wonen” kunnen deze acute hulp verlenen en dus levens redden. De gemeente wil een netwerk 
opbouwen en zoekt vrijwilligers die een AED kunnen bedienen én inwoners/bedrijven die een 
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AED beschikbaar hebben/willen stellen. Jimme Pot zal naar deze bijeenkomst gaan en 
navragen of, hoeveel en waar in Velsen-Noord openbare AED’s beschikbaar zijn of komen. 
  
8. Overlast Gildenbuurt 
Zie actiepuntenlijst. 
 
9. Terugblik bezoek college aan Velsen-Noord 
Nog geen terugkoppeling ontvangen. 
 
10. Mededelingen portefeuillehouders 
Jos Kortekaas meldt dat op de volgende website veel informatie is te vinden over het 
windmolenpark Spuisluis: www.windmolenparkspuisluis.nl 
 
De aanwezige portefeuillehouders hebben verder geen mededelingen. 
 
11. Rondvraag en korte mededelingen  
Jessica Wassenaar vraagt of iemand weet wat de bedoeling van het standje bij de Dekamarkt 
was. Jos Kortekaas antwoordt dat een aantal studenten een onderzoek uitvoerde in het kader 
van Open Data Challenge ‘Breek Velsen open’ (zie ook  http://open-overheid.nl/agenda/open-
data-challenge-breek-velsen-open/). 

 
Herman Van Beusekom meldt dat er in het Wijkeroogpark nog veel takken etc. liggen als gevolg 
van de storm. Ook ligt er gedumpt afval in de omgeving. Dit soort problemen kunnen bij de 
gemeente gemeld worden via “melding openbare ruimte” 
(https://dloket.velsen.nl/loket/producten-en-diensten/melding-openbare-ruimte). 
 
Alie van Egmond merkt op dat het niet meer mogelijk is om bloed te laten prikken in de praktijk 
van dokter Prins. De inwoners van Velsen-Noord worden verwezen naar het Rode Kruis 
Ziekenhuis. Marjan Tamis merkt op dat het voor inwoners die moeilijk ter been zijn, mogelijk is 
om de trombosedienst aan huis te laten komen. 
 
De aanwezigen hebben verder geen punten voor de rondvraag. 
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 
 
Datum volgende vergadering: 4 november 2015.  
Plaats: de Brede School, Heirweg 2 (19.30 uur) 
 
 
Actiepuntenlijst 
140115 04 Enquête leefbaarheid: De enquête is huis aan huis verspreid. Er zijn 367 formulieren 

ingeleverd (15%) die nu worden ingevoerd. De aanwezigen zijn tevreden over het 
percentage. Hester Zonneveld zal de werkgroep bijeenroepen om de resultaten vast 
te stellen. 

 05 Groenplan: De voorzitter meldt dat er nog één restpunt is namelijk het 
groenonderhoud bij sportpark Rooswijk. Lieneke Post merkt op dat er stormschade 
is ontstaan aan de bomen bij het verenigingsgebouw van Aquarium Sociëteit 
Tropica. Voor een deel zijn de loshangende takken etc. verwijderd, maar de bomen 
zijn in slechte staat. Bij een volgende storm is er groot gevaar dat de bomen alsnog 
omvallen. De voorzitter zal dit probleem onder de aandacht brengen van de heer 
Kruishaar en/of Crielaard. 

040215 06 Jessica Duineveld-Wassenaar neemt contact op met de gemeente betreffende het 
project “Spelen in het groen”.  

http://www.windmolenparkspuisluis.nl/
http://open-overheid.nl/agenda/open-data-challenge-breek-velsen-open/
http://open-overheid.nl/agenda/open-data-challenge-breek-velsen-open/
https://dloket.velsen.nl/loket/producten-en-diensten/melding-openbare-ruimte
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 10 Inventariseren animo wijkschouw: de uitkomsten van de enquête zullen eerst worden 
afgewacht. De wijkschouw kan worden meegenomen in de speerpuntenlijst voor 
2016. 

040315 11 Windpark Spuisluis: Peter Stam zal in de volgende vergadering verslag doen van de 
bijeenkomst die op 28 september a.s. heeft plaatsgevonden.  

060515 14 Zandvlakte Schulpenpad: Het terrein is opgeknapt. Restpunt: slecht begaanbaar 
(onverlicht) voetpad. De voorzitter zal dit onderwerp voor de volgende vergadering 
van het wijkteam laten agenderen.  

 15 MEO terrein: De voorzitter zal navraag doen bij de gemeente over de 
milieuvergunning i.v.m. het stapelen (5 hoog) van de containers. 

 17 Buurt whatsapp: Hans Jaspers, Michel Sjoers en Leo Aardenburg zullen nadenken 
over een update van de buurt whatsapp. Wat is er nu mogelijk en kunnen/zullen we 
aansluiten bij/samenwerken met andere buurten. Uit recent onderzoek blijkt, dat in 
buurten waar een buurt whatsapp functioneert (en waar dit ook wordt 
aangegeven/bekend gemaakt) het percentage overlast/inbraken sterk afneemt. 

030615 18 Overlast Gildenbuurt: Het college heeft onlangs een bezoek gebracht aan Velsen-
Noord, waaronder de Gildenbuurt. Daar hebben zij o.a. gesproken met de bewoners 
die eerder hun verhaal in het wijkplatform hebben gehouden. De voorzitter zal nog 
vragen naar de follow up. 

010715 21 Status schoolgebouwen Triangel en Watervliet: uit een eerste flora en fauna 
onderzoek blijkt dat er waarschijnlijk vleermuizen in de gebouwen huisvesten. Omdat 
vleermuizen een beschermde diersoort zijn, zullen er nog andere onderzoeken 
moeten plaatsvinden en zullen de gebouwen in ieder geval tot de zomer 2016 niet 
gesloopt worden. De aanwezigen spreken hun vrees uit dat eenzelfde situatie zal 
ontstaan als bij de Schouw (tijdelijke bewoning of anti kraak of huisvesting tijdelijke 
bedrijven). De voorzitter zal dit onderwerp tijdens de volgende vergadering van het 
wijkteam laten agenderen. 

020915 22 Opstelterrein: Het wijkplatform blijft alert over een mogelijk opstelterrein in de 
omgeving Beverwijk/Velsen-Noord. 

 23 Verkeersstromen nieuwe school: Henk Hobo merkt op dat de omgeving van de 
nieuwe school nog aan verandering onderhevig is. Binnenkort start de herinrichting 
van de Grote Hout of Koningsweg, die wordt ingericht als 30 km zone. Ook zal op de 
Heirweg een parkeerverbod tijdens de schooluren worden ingesteld. Na deze 
aanpassingen zal opnieuw naar de verschillende verkeersstromen worden gekeken. 

071015 24 Wijkermeerweg/Vletterliedenstraat: de aannemer heeft tijdens de werkzaamheden 
aan de riolering en de weg veel tegenslag ondervonden (o.a. grote betonplaten in de 
bodem). Naar verwachting zal deze uitvalsweg eind november weer opengesteld 
worden. 

 25 Aanpassen aanvangstijdstip vergadering: de voorzitter zal bij de beheerder van de 
Stek navragen of het mogelijk is in het vervolg om 19.30 uur te starten (in een ruimte 
met minder lawaaioverlast). 

 26 De voorzitter zal een locatie zoeken voor de eindejaarsbijeenkomst op vrijdag 
11 december.  

 27 AED’s: Jimme Pot gaat naar de informatiebijeenkomst “Hartveilig wonen”op 
15 oktober a.s. 


